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ДЕПУТАТСЬКИЙ ЗАПИТ 
 

Пане міський голово! 

 

Як мені стало відомо на початку 2014 року внутрішньо-дворову дорогу по 

вулиці Харківська, 58 було включено до титульного списку виконання робіт у цьому 

році. Але всупереч пункту 3.2.2 рішення Сумської міської ради від 29 січня 

2014 року № 3014-МР «Про Положення про департамент інфраструктури міста 

Сумської міської ради (нова редакція)» в якому чітко сказано, що департамент 

інфраструктури формує титульні списки по вказаним  напрямкам робіт, попередньо 

погоджуючи їх з постійною комісією з питань житлово-комунального господарства, 

благоустрою, надзвичайних ситуацій та екології Сумської міської ради, а також з 

питань планування соціально-економічного розвитку, бюджету, фінансів, обліку, цін 

та інвестиційної політики Сумської міської ради, директором департаменту Шнітке 

Ю.В. були внесені зміни без узгодження з вищезазначеними постійними 

депутатськими комісіями. В результаті цього роботи по вищевказаному адресу 

проведені не були і на даний час не виконуються. Таким чином, на мою думку, 

спостерігається упереджене ставлення до мешканців цього району, так як з невідомо 

яких причин такі роботи протягом року було виконано у інших дворах міста, а 

даний двір виключено з титульного списку на 2014 рік. 

Виходячи з вищевказаного прошу включити ремонт внутрішньо-дворової 

дороги по вулиці Харківській, 58 у титульний список на 2015 рік, а також 

притягнути до дисциплінарної відповідальності директора департаменту 

інфраструктури та благоустрою Сумської міської ради Шнітке Юрія 

Вольдемаровича за порушення пунктів Положення про очолюваний ним 

департамент та нехтування ним рішень Сумської міської ради.  

Також, прошу надати у 10-ти денний термін наступну інформацію: 

1. З яких саме причин вищевказану внутрішньо-дворову дорогу виключено з 

титульного списку на 2014 рік? 

2. Коли саме на Муніципальному інформаційному порталі з’явиться обіцяна 

вами електронна карта ремонту внутрішньо-дворових доріг міста Суми? 

 

З повагою, 

Депутат Сумської міської ради VI скликання ________________ І.М. Шевель 


